

網路銀行開啟外幣交易服務申請書

Internet Banking Foreign Currency Transaction Service Activation Form

致：滙豐(台灣)商業銀行股份有限公司 To: HSBC Bank (Taiwan) Limited

填表日期 西元 年(YYYY) 月(MM) 日(DD)

Date

申請人姓名

Applicant's Name

申請人身分證號碼

ID / Passport No.

銀行帳號

Account Numbers

請填寫本行外幣帳號。新開戶者無需填寫，將俟該客戶於本行開戶程序完成後取得之帳號。Please fill in HSBC Foreign currency account number. No need to fill if account is newly opened, which will be obtained after account opening procedure.

申請開啟個人網路銀行外幣交易服務 Activate personal Internet Banking Foreign Currency Transaction service

注意事項 Notes to customers

1.本人茲證實上述資料正確無訛，並了解上述申請須另經貴行審核後生效。

I confirm the information given above is true and complete. I also acknowledge this application will be effective after the Bank has received and approved this application.

2.如有修改請於修改處簽章，簽章樣式需與原留印鑑相同，否則本行將不予受理。

Please sign or stamp next to the amendment, if any, and be remaindered that HSBC reserves the right to reject your application if such signature/chop is not the same as your signature/chop appearing on signature card.

3.本行將於與申請人確認後始完成建檔。若本行執行確認時因照會不到申請人而無法完成查證，本行將不受理本申請。本行將以書面通知申請人，一切書面之寄發均以申請人於本行留存之最後通訊地址為之。若擬預設之帳戶於申請後十個工作天仍未設定亦未收到退件通知時，申請人應主動向本行查詢。

HSBC will complete the setup only after confirming the account detail with the applicant. The application will be rejected if HSBC can not contact the applicant, and the application form will be returned to the latest correspondence address that the applicant applied for. The applicant should contact HSBC if the application is not completed ten working days after sending the request and does not receive the returned application form.

4.申請人之網路銀行使用者名稱、密碼等，依申請人註冊網路銀行時之設定為主。

The internet banking ID and passwords will be based on your setting when applying for internet banking.

申請人茲證實上述資料正確無訛

The Applicant confirms the information given above is true and complete

申請人簽署 Applicant's Authorized Signature(s) / Chop(s)

銀行專用 For Bank Use Only

S.V. :

Date :

 (MM/DD/YYYY)

Processed by :

Approved by :

簽章樣式須與印鑑卡之帳戶指示印鑑相同。

Signing instruction should match signature card.

註 Note

1.請填妥本申請書後親臨分行交由本行行員辦理，或郵寄簽名正本至[115台北郵政167-2617號信箱滙豐(台灣)商業銀行股份有限公司收]。

Please complete all sections and return the application form to HSBC by visiting any HSBC branch or mail to P.O.Box 167-2617 Taipei, HSBC Bank (Taiwan) Limited.

2.非居民(凡未領有台灣地區居留證或外僑居留證，或領有相關居留證但證載有效期限未滿一年之非中華民國國民)，無法利用個人網路銀行進行外幣交易。

Foreign national (who does not have a Taiwan Resident Certificate or an Alien Resident Certificate, or who has relevant residence certificate with a validity of less than one year), the foreign currency transactions via personal internet banking are restricted.